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ZAPISNIK 
 
14. redne seje Sveta ČS Rudnik, Mestne občine Ljubljana, ki je bila v sredo  07.10.2009 ob 18. uri v 
prostorih Službe za lokalno samoupravo, MU, MOL, Pot k ribniku 20 v  Ljubljani. 
 
14. redno sejo  Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine 
Ljubljana, sklical in vodil Robert Okorn, predsednik Četrtne skupnosti Rudnik, Mestne občine  
Ljubljana. 
 
Na začetku je predsedujoči pozdravil prisotne in ugotovil, da je od 15 članov sveta na seji navzočih 11 
članov, kar pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel z delom. 
 
NAVZOČI ČLANI SVETA:  Katarina Juvanc Šinkovec, Hermina Kastelic, Jože Kernc, Robert Okorn, 
Vojko Perhavec, Klemen Pirc, Metodij Rigler, mag. Andreja Troppan, Aleš Vidmar, Marjan-Jernej 
Virant,  Andreja Vrtačnik-Kremžar, Jože Zrnec.  
 
ODSOTNI  ČLANI SVETA: Branko Nose, Tomaž Škorjanc, Gregor Verbinc. 
 
OSTALI  NAVZOČI: Helena Židanek  - svetovalka III, SLS, MU, MOL in Maja Keržan – koordinatorka 
VI, SLS, MU, MOL.  
 
Predsedujoči je prebral  DNEVNI RED, kot so ga člani sveta prejeli s sklicem seje : 

1.) Pregled in potrditev zapisnika 13. redne seje Sveta ČS Rudnik 
2.) Poročilo o aktivnostih ČS Rudnik 
3.) Realizacija finančnega načrta za leto 2009 
4.) Vprašanja, pobude in predlogi članov sveta 
 
Predsedujoči je dal na glasovanje dnevni red.  
Navzočih je bilo 11 članov sveta. Opredeljenih je bilo 11 članov sveta.  
ZA: 11   PROTI:/ 
 
Dnevni red je bil  sprejet. 
 
 
 
 

AD 1 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 13. REDNE SEJE ČS RUDNIK 

 
Gradivo za sejo so člani sveta prejeli s sklicem seje.  
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Predsedujoči je dal predlog sklepa glede zapisnika 13. redne seje na glasovanje.  
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 1/14: 
Svet Četrtne skupnosti Rudnik sprejema zapisnik 13. redne seje.  
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. Opredeljenih je bilo 11 članov sveta.  
ZA: 11 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 1/14 je bil sprejet. 
 
Seji se je pridružil Jože Kernc. 
 

AD 2 
POROČILO O AKTIVNOSTIH ČS RUDNIK 

 
 
1. Do 25. septembra 2009 je na sedežu ČS Rudnik potekala javna razgrnitev OPPN za območje 

nakupovalnega središča Rudnik. V zvezi s tem pripomb ni bilo, prav tako se javne obravnave ni 
udeležil nihče od krajanov.  

2. Od 12. oktobra do 17. novembra na sedežu ČS Rudnik potekajo računalniški tečaji za upokojence. 
Tokrat na dveh stopnjah – začetni in nadaljevalni. 

3. Zbrane pripombe na zimsko službo so bile poslane na pristojno službo MOL, ko jih pregledajo, 
bodo sporočili, kaj se lahko uvrsti v plan. 

4. Komunalno opremljanje območja Vinterce: gospodu Žnidaršiču je bila posredovana elektronska 
pošta predstavnika gradbenega odbora. Glede na to, da ni novosti, ni potrebno sklicati odbora. 
Dodatno g. Virant pove, da je bil izbran izvajalec gradnje ter opozori na problem prepoznega 
začetka gradnje, saj prebivalci ne želijo, da je cesta razkopana celotno zimo. 

 
Predsedujoči je dal po razpravi na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 2/14: 
V kolikor se do konca meseca oktobra 2009 ne prične z deli na terenu, Svet Četrtne skupnosti 
Rudnik (na predlog občanov) predlaga, da se gradnja komunalne infrastrukture na območju 
Vinterce prestavi na pomlad. 
 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.  
ZA: 12 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 2/14 je bil sprejet. 

 
Predsedujoči je nato nadaljeval s  poročilom: 

 
5. Plan malih del se izvaja, vendar so še vedno težave s praznjenjem košev za smeti. Glede na to, 

da jih praznijo samo enkrat tedensko, je bilo predlagano bolj pogosto praznjenje. 
6. Krajani Ulice Bena Zupančiča so imeli do dne 07.10.2009, na razpolago ogled projekta, ki ga je 

naročil OGDP, MU, MOL. Projekt je bil zasnovan v dveh različicah, in sicer s oz. brez pločnika. 
Pripombe krajanov na projekt bodo posredovane na OGDP. Vsi, ki so si prišli pogledat projekt,  so 
se tudi strinjali, da se na to temo organizira še kakšen dodaten sestanek. Metodij Rigler je 
predlagal, da se s projektom seznani tudi sosednja ulica.  

7. Zbiranje člankov za novo številko Rudniške Četrtinke je v teku. Odgovorna urednica je določila 
15.10.2009 za končni rok zbiranja člankov.  

8. Dne, 05.10.2009 je ČS Rudnik prejela pobudo Osnovne šole Oskarja Kovačiča. Le-ta se je na 9. 
seji Sveta šole dogovorila o večjem številu pobud, za katere prosi ČS Rudnik. Večjo varnost na 
šolski poti bi jim omogočila; ureditev pločnika od šolske stavbe Ob dolenjski železnici 48 do 
Peruzzijeve ulice; namestitev dodatnih ležečih ovir na ulici Galjevica; osvežitev talnih označb 
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»šola« na območju vseh šolskih stavb, še posebej na območju PŠ Rudnik (tudi na Dolenjski cesti 
pred uvozom k PŠ Rudnik); namestitev dodatnih opozorilnih tabel »šola« v okolici šolskih stavb (še 
posebej v okolici PŠ Rudnik, tudi na Dolenjski cesti). V zvezi s to pobudo so se člani Sveta ČS 
Rudnik strinjali, da se jo pošlje v nadaljnjo obravnavo Oddelku za gospodarske dejavnosti in 
promet, Mestne uprave, Mestne občine Ljubljana, o tem koraku pa se obvesti tudi šolo.  

9. Dne 06.10.2009, je ČS Rudnik prejela vabilo na žalno svečanost pri spomeniku žrtev vojnega 
nasilja v Koslerjevi gošči. V zvezi s tem se je Svet ČS Rudnik strinjal, da bodo poskrbeli za čim 
večjo udeležbo.  

10. S strani Sveta ČS Vič smo prejeli obvestilo o pobudi za osvetlitev dela Poti na območju JZ dela 
Ljubljane (na območju ČS Rožnik, Vič in Rudnik). Gre za pobudo, da se pristojnemu oddelku 
Mestne uprave, Mestne občine Ljubljana predlaga, da uvrsti v svoje načrte postavitev javne 
razsvetljave na zgoraj omenjeni Poti. V zvezi s tem se je Svet ČS Rudnik strinjal, da želi biti 
obveščen tudi o vseh nadaljnjih informacij glede pobude.  

 
 
 

AD 3 
REALIZACIJA FINANČNEGA NAČRTA ZA LETO 2009 

 
 

S sklicem seje so navzoči prejeli preglednico porabe sredstev. 
 
Predsedujoči je izpostavil zbrane predloge;  
 
A.)  Postavitev video varovanja na Osnovni šoli Oskarja Kovačiča, Dolenjska cesta 20 . Zaradi treh 
vhodov v osnovno šolo, bi bila nujna postavitev video varovanja, saj se problem varnosti otrok in 
njihove zasebnosti ne more reševati samo z zadolžitvijo hišnika, da skrbi za varnost ob prihodu 
staršev po otroke.  
 
Predsedujoči je dal na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 3/14; 
Svet Četrtne skupnosti Rudnik predlaga, da se na pristojni oddelek Mestne uprave, Mestne 
občine Ljubljana poda predlog o postavitvi video nadzora na Osnovni šoli Oskarja Kovačiča, 
na lokaciji Dolenjska cesta 20. 
 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.  
ZA: 12 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 3/14 je bil sprejet. 
 
 
B.)  Prednovoletna darila / predlog Vrtačnik; 
V zvezi s prednovoletnimi darili se je Svet ČS Rudnik strinjal, da se v prihajajočih dnevih zbirajo 
predlogi, katere se pošlje po elektronskem naslovu Heleni Židanek. Preučil se bo tudi predlog Aleša 
Vidmarja (s pomočjo Katarine Juvanc Šinkovec) o tem, da bi namenjen denar porabili v humanitarne 
namene, kot na primer z nakupom šolskih zvezkov za socialno ogrožene šolarje.  
 
C.)  Prednovoletno srečanje članov sveta in zunanjih sodelavcev 
V zvezi z zadnjim srečanjem Sveta ČS Rudnik v tem letu, so se člani sveta dogovorili, da se srečanje 
izvede na drugi lokaciji. Predlogi za lokacije so bili: gostilna Čot, gostilna Jurček ter  gostilna Livada.  
 
D.) Obdarovanje prostovoljcev/predlog Virant; 
Marjan Virant je predlagal, da se del letošnjih finančnih sredstev nameni tudi za prednovoletno 
obdaritev prostovoljcev (cca 35), ki celo leto skrbijo za onemogle starejše občane. 
 



 4 

Predsedujoči je dal na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 4/14: 
Svet ČS Rudnik namenja finančna sredstva v višini 300,00 EUR za obdaritev prostovoljcev, ki 
na območju ČS Rudnik skrbijo za onemogle starejše občane. 
 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.  
ZA: 12 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 4/14 je bil sprejet. 
 
 
 

AD 4 
VPRAŠANJA, POBUDE IN PREDLOGI ČLANOV SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI RUDNIK  

 
 
A.) Do seje je prišlo eno vprašanje: 
Jože Kernc je želel izvedeti, kakšna finančna sredstva letošnjega proračunskega leta,  so po zadnjem 
rebalansu proračuna Mestne občine Ljubljana, namenjena za gradnjo projekta, ti. »Novogradnja 
Zadružnega doma« na Ižanski cesti 305.  
Strokovna služba MOL je podala odgovor iz rebalansa proračuna MOL za leto 2009, kjer je projekt 
tudi naveden.  
 
B.) Prisotni člani sveta so se seznanili z izvolitvijo Jožeta Kernca v Svet Javnega Zavoda Krajinski 
park Ljubljansko barje. 
 
 
S tem je bil dnevni red izčrpan, predsedujoči pa je sejo zaključil ob 19,05 uri.  
 
 
 
 
Zapisali: 
Maja Keržan 
Helena Židanek              Predsednik Sveta ČS Rudnik  
                  Mestne občine Ljubljana 
            Robert Okorn 
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